
UcHwAŁA NR II{20I9
Osiedla,, Jaroszowice-Urbanowice-Wygorzele"

z dnia 3 grudnia 2019 r.

w sprawie zmiany granicy osiedla,,Jaro§zowice-Urbanowice-Wygorzele"

Na wniosek mieszkańców osiedla (w załączeniu pismo), zgodnie z §28 pkt 4 Statutu Rady
Osiedla,,Jaroszowice-Urbanowice-Wygorzele" w sprawie wnioskowania w sprawach łączenia,
zmiany granic lub podziału Osiedla.

Rada Osiedla uchwala:

§1

Uwzględnienie podczas zmiany Statutu Osiedla, proponowanego zasięgu terytorialnego
zgodnie z przedstawioną ponizej granicą z Osiedlem Wartogłowiec.

§$9

§2

Za wykonanie uchwały odpowiedzialny jest Przewodniczący Rady Miasta

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Tychy, 0ż.12.20t9l

Rada Osiedla JUWE

Zwracam się z uprzejmą prośbą o rozpatrzenie mojej sprawy - zmiany przynależności

domostwa do osiedla. Mieszkamy z rodziną w gospodarstwie domowym przy ulicy Goździków 33
(rodziny Harupa, Góralski). Przez całe życie byliśmy przekonani, że należymy do osiedla Wartogłowiec
(umowną granicą był dom o numerze 45 - jeden za nami). Wszyscy chodziliśmy do szkoĘ na

Wartogłowcu, należymy tam również do parafii św. Józefa Robotnika, integrujemy i znamy się
głównie z mieszkańcami tego osiedla. Podczas tegorocznych wyborów do rady osiedla przynależność
do obwodu wyborczego mieliśmy na JUWE. Byliśmy w Urzędzie Miasta przestudiować mapy granic
osiedli i okazało się, źe nasze gospodarstwo domowe należy do osiedla JUWE od 1992r (wtedy zostały
utworzone osiedla po reformacji). Nasz płot z sąsiadami to granica osiedla z sąsiadującym
Wartogłowcem. Moi rodzice cale życie przekonani o tym, źe mieszkają na tamtym osiedlu (chodzili na

wybory do szkoły na Wartogłowcu) nie wiedzieli nawet, że granica jest w tym miejscu (nawet łącznie
z naszą Radą Osiedla oraz większością mieszkańców). Będąc na ostatnim spotkaniu Rady Osiedla
Wartogłowiec oraz pytając się w Urzędzie Miasta jest możliwość zmiany granicy osiedla. Muszą
zgodziĆ się na to oczywiście oba osiedla oraz jest ztym związanetrochę papierkowej pracy (podpisy
mieszkańców, konsultacje itd.) Ale ostatnio Rada Wartogłowiec poinformowała mnie, że Rady Osiedli
od Nowego Roku mogą składać wnioski o zmiany statutów (całość zmian pewnie będzie trwać do
końca kadencji) nie trzeba wtedy zbierać podpisów i omija się wszystkie te formalności. Osiedla mogą
się między sobą dogadać w takich sprawach (oczywiście o ile nie mają nic przeciwko). Jeśli nie będzie
to dla Rady Osiedla JUWE problemem to chcielibyśmy poprosić o rozpatrzenie naszej prośby o
zmianę granicy osiedla. Jeśli się nie uda to trudno, wasze osiedle też nie jest nam obce ale jednak

człowiek całe życie związał się z osiedlem Wartoglowiec dlatego jest to dla nas ważne.

Z poważaniem,

Mariola Góralska (z domu Harupa)wrazz Rodziną
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